
 

 

 

Zápis z jednání VV ČSJ 

čtvrtek, 21. listopadu 2024, 12:00 – on-line jednání přes Microsoft Teams 

Přítomni: 

Výkonný výbor (VV): Jiří Hýža (JH), Petra Kafková (PK), Štěpán Novotný (ŠN), Marek Pavlovský 
(MP) (do 16:00), Petr Přikryl (PP) (od 12:20), Martin Soušek (MS), 
Radim Vašík (RV)  

 
Generální sekretář ČSJ: Dana Dvořáková (DD) 

Kontrolní komise: Václav Brabec (VB) (do 15:55) 

Hosté: Eva Skořepová (ES)  

 

(i) Projednání zápisu z předchozího zasedání VV ČSJ a kontrola úkolů 

 
Zápis z říjnového zasedání Výkonného výboru byl jednohlasně schválen bez připomínek.  

 
K úkolu 20-14 (Vytvořit poptávku a zajištění nabídek pojištění činností a majetku ČSJ a jeho členů): 
Úkol trvá. JH informoval, že pojištění lodí členů ČSJ od pojišťovny Pantaenius je vhodné převážně pro 
pojištění lodí na akce v zahraničí s potřebou vysokého pojistného krytí. Pro pojištění lodí na akcích v ČR 
bude dostačující pojištění u pojišťovny Allianz s nižším pojistným krytím. Na webu ČSJ v záložce 
„Pojištění“ bude nově zřízena možnost pro uzavírání pojištění lodí členů ČSJ u pojišťoven Pantaenius 
a Allianz. 
 
K úkolu 24-05 (Vyplatit první část upravených budgetů SpS a SCM pro sezonu 24 na základě zaslaného 
vyúčtování): 
Úkol trvá. MS informoval, že vyplácení první části upravených budgetů SpS a SCM pro sezonu 24 na 
základě zaslaného vyúčtování probíhá průběžně. Nejzazší termín pro zaslání vyúčtování je do 5. 12. 
2024. 
 
K úkolu 24-07 (Vyplatit poslední část budgetů pro jednotlivé reprezentanty RD 28 pro zbytek sezony 24 
na základě zaslaného vyúčtování): 
Úkol trvá. MS informoval, že vyplácení poslední části budgetů pro jednotlivé reprezentanty RD 28 pro 
zbytek sezony 24 na základě zaslaného vyúčtování probíhá průběžně. Nejzazší termín pro zaslání 
vyúčtování je do 5. 12. 2024. 
 
K úkolu 24-08 (Vyplatit závodníkům schválený příspěvek na akce MS/ME 2024 v souladu se směrnicí 
C20 na základě vyúčtování): 
Úkol trvá. MS informoval, že vyplácení příspěvku na akce MS/ME 2024 v souladu se směrnicí C20 a na 
základě zaslaného vyúčtování probíhá průběžně. Nejzazší termín pro zaslání vyúčtování je do 5. 12. 
2024. 
 
K úkolu 24–12 (Vyplatit závodníkům odměny za výsledky na MS a ME pro členy RD a juniory dle 
směrnice C21 na základě zaslaného vyúčtování): 



 

 

Úkol trvá. MS informoval, že vyplácení odměn za výsledky na MS a ME pro členy RD a juniory dle 
směrnice C21 na základě zaslaného vyúčtování probíhá průběžně. Nejzazší termín pro zaslání 
vyúčtování je do 5. 12. 2024. 
 
K úkolu 24-14 (Realizovat nákup služeb od jednotlivých lodních tříd pro realizaci programu TALENT – 
podpora ALT na základě zaslání objednávky služeb a na základě vyúčtování odsouhlaseného předsedou 
komise mládeže): 
Úkol trvá. MS informoval, že realizovat nákupu služeb od jednotlivých lodních tříd pro realizaci 
programu TALENT – podpora ALT na základě zaslaného vyúčtování probíhá průběžně. Nejzazší termín 
realizování nákupu služeb je do 5. 12. 2024. 
 
K úkolu 24-15 (Realizovat nákup služeb od jednotlivých klubů ČSJ pro realizaci programu TALENT – 
podpora klubů na základě zaslání faktury od klubů): 
Úkol trvá. MS informoval, že realizovat nákupu služeb od jednotlivých klubů ČSJ pro realizaci programu 
TALENT – podpora klubů na základě zaslaného vyúčtování probíhá průběžně. Nejzazší termín pro 
realizování nákupu služeb je do 5. 12. 2024. 
 
K úkolu 24-16 (VV ukládá všem členům VV zaslat Martinovi Souškovi do 15. 11. 2024 požadavky na 
jednotlivé rozpočtové kapitoly pro rok 2025 v souladu s předloženým návrhem rozpočtu pro rok 2025 
a dále zaslat informaci o prostředcích, které nebudou v jednotlivých kapitolách v roce 2024 vyčerpány): 
Úkol trvá.  
Úkol trvá. MS informoval, že termín pro členy VV, kteří doposud požadavky nezaslali, je prodloužen do 
5. 12. 2024. 
 
 

(ii) Sportovní úsek ČSJ 

 
1) informace z komise vrcholového sportu 

 
ŠN – podal informace z jednání Komise vrcholového sportu ČSJ, které se konalo 6. 11. 2024. 
Zápis ze schůze KVS je přílohou tohoto zápisu. 
 
ŠN – předložil návrh KVS ČSJ ohodnocení za výsledky na MS a ME pro členy RD a juniory v souladu se 
směrnicí C21: 

Jméno závod  umístění odměna 

N. Sadílková 2024 IQFoil Y&J MS 3 20 190 Kč 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje v souladu se směrnicí C21 – ohodnocení za výsledky na 
MS a ME pro členy RD a juniory na základě návrhu předsedy KVS následující vyplacení odměny za 
výsledky: IQFoil Y&J MS 2024 – Nela Sadílková 20 190,- Kč. Odměny za výsledky budou vyplaceny 
z rezervy svazu (rozpočtová kapitola 4505) na základě zaslaného vyúčtování. 
Výsledky hlasování: pro: JH, PK, ŠN, MP, PP, MS, RV       proti: 0 zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
ŠN – informoval, že ČSJ obdržel informaci od ČOV, že Kateřina Švíková nebyla zařazena do Programu 
podpory olympijské přípravy ČOV. 
 
 

2) informace z komise mládeže, činnost SCM a SpS 
 
PP – podal informace z jednání komise mládeže ČSJ, které se konalo 13. 11. 2024 prostřednictvím MS 
Teams. Zápis z jednání KM je přílohou tohoto zápisu. 



 

 

VV bere předložené informace na vědomí. 
 
PP – předložil návrh KM a trenéra SCM 29er na složení SCM 29er pro rok 2025: 

SCM „A“ 
Lojková Karolína (2008) – Pelnář Petr (2008) 
Winkler Adam (2007) – Sklenář Matěj (2009) 
Němcová Lara (2010) – Bezušek Kristián (2009) 
Cintlová Zuzana (2010) - Drahorádová Ema (2010) 

SCM „B“ 
Navrátilová Vanda (2010) – Drončovská Dorota (2011) 
Beránková Klára (2010) - Rathousová Berta (2009) 
Křenková Monika (2007) – Křenková Kristýna (2007) 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje složení SCM 29er pro rok 2025. SCM 29er A: Karolína 
Lojková (2008) – Petr Pelnář, Adam Winkler – Matěj Sklenář, Lara Němcová – Kristián Bezušek, Zuzana 
Cintlová – Ema Drahorádová. SCM 29er B: Vanda Navrátilová – Dorota Drončovská, Klára Beránková 
– Berta Rathousová, Monika Křenková – Kristýna Křenková. 
Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, PK, MP, PP, MS, RV                       proti: 0 zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
PP – předložil návrh na složení SCM ILCA 4 pro rok 2025: 

Jméno Ročník 

SCM A  

Vladimír Kováč 2010 

Richard Kováč 2008 

Daniel Beroun 2009 

Roxie Berta Bartušková 2010 

Liliana Dymáková 2010 

Tereza Chlumská 2010 

SCM B  

Julie Čaganová 2008 

Emma Mahr 2010 

Barbora Ottová 2009 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje složení SCM ILCA 4 pro rok 2025. ILCA 4 SCM A: Vladimír 
Kováč, Richard Kováč, Daniel Beroun, Roxie Berta Bartušková, Liliana Dymáková, Tereza Chlumská. 
ILCA 4 SCM B: Julie Čaganová, Emma Mahr, Barbora Ottová. 
Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, PK, MP, PP, MS, RV                       proti: 0 zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
PP – podal informace o činnosti družstev SCM a SpS. Zprávy trenérů SCM a SpS za říjen 2024 jsou 

přílohou tohoto zápisu.  

 

Výkonný výbor obdržel žádost Evy Flosmanové o udělení výjimky ze smlouvy o výpůjčce č. 
OBD2201/18, pro Kristýnu Flosmanovou pro důvodnou neúčast na závodech P7 a MČR v LT ILCA 6 
v roce 2024, a to ze zdravotních důvodů. 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje udělení výjimky ze smlouvy o výpůjčce č. OBD2201/18, 

Kristýně Flosmanové pro důvodnou neúčast na závodech P7 a MČR v roce 2024 ze zdravotních důvodů. 

Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, PK, MP, PP, MS, RV          proti: 0 zdržel se:  
Návrh usnesení byl schválen 
 

PP – předložil návrh na složení SpS RS Feva pro rok 2025. Po diskuzi členů VV, PP předložený návrh na 
složení SpS RS Feva stáhnul a tento návrh bude nejprve předložen Sportovnímu úseku k projednání, 



 

 

zejména s ohledem na dosahovanou sportovní úroveň navrhovaných členů ve srovnání s mezinárodní 
konkurencí. 
 
PP – předložil návrh trenéra SCM 29er na přidělení svazových lodí 29er na rok 2025 (výše ročního 
nájemného 20 tis. Kč/loď): 
CZE 3086 - Němcová / Bezušek  
CZE 3087 - Lojková / Pelnář 
CZE 3088 – Cintlová / Drahorádová 
CZE 3089 - Winkler / Sklenář 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje přidělení lodí 29er na rok 2025 s výší ročního nájemného 
20 tis. Kč/loď: CZE 3086 – L. Němcová / K. Bezušek, CZE 3087 – K. Lojková / P. Pelnář, CZE 3088 – Z. 
Cintlová / E. Drahorádová, CZE 3089 – A. Winkler / M. Sklenář. 
Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, PK, MP, PP, MS, RV                       proti: 0 zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
 

3) informace trenérsko-metodické komise a jachtařské akademie 
 
PK – podala informace z jednání Trenérsko-metodické komise ČSJ, které se uskutečnilo dne 19. 11. 
2024 od 20:00 prostřednictvím MS Teams. Zápis z jednání TMK je přílohou tohoto zápisu. 
VV vzal předložené informace na vědomí. 
 
PK – informovala, že Zdeněk Sünderhauf předložil informace o Jachtařských přednáškách v roce 2025: 
Témata přednášek v roce 2025: Z dosavadního průběhu přednášek z předcházejících let, které JA 
pravidelně pořádá již od roku 2014, z jejich zpětných vazeb, dotazů a rozhovorů s přednášejícími, 
plánuje JA na rok 2025, níže uvedené přednášky. Jachtařská akademie ČSJ slaví 11 let nepřetržitého 
konání Jachtařských přednášek. 
Pořádá: Zdeněk Sünderhauf a kolektiv Jachtařské akademie ČSJ. 
Čas přednášek: budou probíhat každé níže uvedené úterý, vždy od 18.00 hodin na adrese studio 
NEWTON University, Kongresové centrum Praha, vchod č. 6, 4. patro, 5. května 1640/ 65, Nusle, 140 
21 PRAHA 4. www.jacht-akademie.cz, www.newton.university 
Vstupné: pro veřejnost 300 Kč, pro Vodní skauty a posluchače NEWTON University 150 Kč, pro nositele 
závodní licence ČSJ a SJZ zdarma.  
Program:  
1) 14. 1. 2025 Jan Sedláček: Vodní záchrana a první pomoc – poslední trendy 
2) 21. 1. 2025 Lukáš Neumann: Pohár Ameriky, AC75 a nové technologie pro budoucnost 

jachtingu 
3) 28. 1. 2025 Milan Koláček: Průběh závodu Vendee Globe 2024 - beseda 
4) 4. 2. 2025 Johanka Kořanová – Nápravníková: Kondiční příprava závodníků II. 
5) 11. 2. 2025 David Křížek: Coachování předního světového týmu ve třídě Maxi Yacht 
6) 18. 2. 2025 Martin Trčka, Štěpán Novotný: Postřehy z OH 2024 a příprava nového 

olympijského cyklu 
7) 25. 2. 2025 Petr Pefi Fiala: Technika, taktika a strategie v závodě na Melgesu24 
8) 4. 3. 2025 Václav Brabec: Změny v pravidlech a výběr toho nejlepšího ze sezóny 2024 
Přihlášky: na Jachtařské akademii v událostech - www.jacht-akademie.cz 
Průběh přednášky: Přednášky budou probíhat jak prezenčně na NEWTON  University, tak formou on-
line.  
Záznam přednášek: všechny přednášky (mimo přednášky Mariana Jelínka) budou natočeny, 
nastříhány, okomentovány a uveřejněny na stránkách Jachtařské akademie - www.jacht-akademie.cz 
 
Výkonný výbor vzal předložené informace na vědomí. 

http://www.jacht-akademie.cz/
http://www.newton.university/
http://www.jacht-akademie.cz/
http://www.jacht-akademie.cz/


 

 

 

4) informace z jednání sportovního úseku 
 
ŠN – podal informace z jednání Sportovního úseku ČSJ, které se uskutečnilo dne 12. 11. 2024 od 20:00 
prostřednictvím MS Teams. Zápis z jednání SÚ ČSJ je přílohou tohoto zápisu. 
 
ŠN – předložil návrh SÚ na rozdělení budgetů pro jednotlivé členy RD s ohledem na předpokládanou 

výši rozpočtu KVS na rok 2025. 

Posádka 
Ročník 
narození 

Lodní třída 
Zařazení 

Návrh budgetu 
KVS v tis. Kč. 

Linda Dokoupilová 2006 ILCA 6 A 707 
Klára Himmelová 2002 ILCA 6 A 597 
Zosia Burská – Sára Tkadlecová 2001 49er FX A 1 304 

David Drda 2005 IQFoil A 786 
Kateřina Švíková 2001 IQFoil A 786 
Barbora Švíková 2004 IQFoil A 746 

Kristýna Piňosová 2005 IQFoil A 707 
Nela Sadílková 2006 IQFoil A 668 
Kateřina Altmanová 2004 IQFoil A 628 

Vojtěch Koška 2005 Formula Kite A 786 
Lukáš Kraus – Ondřej Baštář 2006 49er FX B 567  

Jindřich Houštěk 2004 Formula Kite B 236 

Dominika Braunová 2005 Formula Kite B 236 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje rozdělení  budgetů pro jednotlivé členy RD s ohledem na 
předpokládanou výši rozpočtu KVS na rok 2025: Linda Dokoupilová 707 tis. Kč, Klára Himmelová 597 
tis. Kč, Zosia Burská – Sára Tkadlecová 1 304 tis. Kč, David Drda 786 tis. Kč, Kateřina Švíková 786 tis. 
Kč, Barbora Švíková 746 tis. Kč, Kristýna Piňosová 707 tis. Kč, Nela Sadílková 668 tis. Kč, Kateřina 
Altmanová 628 tis. Kč, Vojtěch Koška 786 tis., Kč Lukáš Kraus – Ondřej Baštář 567 tis. Kč, Jindřich 
Houštěk 236 tis. Kč, Dominika Braunová 236 tis Kč.  
Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, PK, MP, PP, MS, RV          proti: 0 zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
VV ukládá KVS, aby uzavřela do 31. 12. 2024 smlouvy s jednotlivými schváleními reprezentanty.  
 
 
ŠN – předložil návrh na rozdělení druhé části budgetů na rok 2024 pro členy SCM ILCA: 

SPS/SCM finální záloha 

ILCA 

  Původní krácení 2. část Celkem v tis. 

Kristýna Flosmanová 0 0 0 12,00(neuro) 

Jan Bělík 25 23,25 38 61,25 

Jan Kříž 25 23,25 15 38,25 

Michal Rais 25 23,25 15 38,25 

Jan Valenta 25 23,25 25 48,25 

Tatiana Bělunková 25 23,25 38 61,25 



 

 

Jeremiáš Přikryl 25 23,25 38 61,25 

Tomáš Peterka 25 23,25 0 23,25 

Jiří Tomeš 25 23,25 43 66,25 

Celkem 410,00 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje rozdělení druhé části budgetů na rok 2024 členům SCM 
ILCA: Jan Bělík 38 tis. Kč, Jan Kříž 15 tis. Kč, Michal Rais 15 tis. Kč, Jan Valenta 25 tis. Kč, Tatiana 
Bělunková 38 tis. Kč, Jeremiáš Přikryl 38 tis. Kč, Jiří Tomeš 43 tis. Kč. Zbylé budgety budou vyplaceny na 
základě zaslaného vyúčtování. 
Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, PK, MP, MS, RV                       proti: 0 zdržel se: PP 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
VV ukládá MS vyplatit zbylé budgety na rok 2024 členům SCM ILCA na základě zaslaného vyúčtování. 
 
ŠN – předložil návrh trenéra SCM IQFoil MH na rozdělení druhé části budgetů na rok 2024 pro členy 
SCM IQFoil: 

IQFoil 

  původní krácení 2. část 
Celkem 
v tis. 

Chalupníková Kristýna 25 23,25 19,75 43 

Štěpánková Markéta 25 23,25 19,75 43 

Lojínová Alexandra 25 23,25 19,75 43 

Skřepek Šimon 25 23,25 19,75 43 

Kaczur Vojtěch 25 23,25 19,75 43 

Celkem 215 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje rozdělení druhé části budgetů na rok 2024 členům SCM 
IQFoil: Kristýna Chalupníková 19,75 tis. Kč, Markéta Štěpánková 19,75 tis. Kč, Alexandra Lojínová 19,75 
tis. Kč, Šimon Skřepek 19,75 tis. Kč, Vojtěch Kaczur 19,75 tis. Kč. Zbylé budgety budou vyplaceny na 
základě zaslaného vyúčtování. 
Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, PK, MP, PP, MS, RV                       proti: 0 zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
VV ukládá MS vyplatit zbylé budgety na rok 2024 pro členy SCM IQFoil na základě zaslaného 
vyúčtování. 
 
ŠN – předložil návrh trenéra SpS RS Feva MHK na rozdělení druhé části budgetů na rok 2024 pro členy 
SpS RS Feva: 

RS Feva 

  původní krácení 2. část 
Celkem 
v tis. 

Křenková / Křenková 0 0 29,25 29,25 

Martan / Křížek 25 23,25 18 41,25 

Jeřábek / Krejza 25 23,25 25 48,25 

Němcová / Naxerová 25 23,25 18 41,25 

Celkem 160 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje rozdělení druhé části budgetů na rok 2024 členům SpS 
RS Feva: Monika Křenková / Kristýna Křenková 29,25 tis. Kč, Matěj Martan / David Křížek 18 tis. Kč, 



 

 

Petr Jeřábek / Jakub Krejza 25 tis. Kč, Lara Němcová / Nina Naxerová 18 tis. Kč. Zbylé budgety budou 
vyplaceny na základě zaslaného vyúčtování. 
Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, PK, MP, PP, MS                    proti: 0 zdržel se: RV   
Návrh usnesení byl schválen. 
 
VV ukládá MS vyplatit druhé části budgety na rok 2024 členům SpS RS Feva na základě zaslaného 
vyúčtování. 
 
ŠN – předložil návrh trenéra SCM 29er MHK na rozdělení druhé části budgetů na rok 2024 pro členy 
SCM 29er: 

29er 

  původní krácení 2. část Celkem v tis. 

Viščorová / Košťálová 42 39,06 30,94 70 

Winkler / Bezušek 42 39,06 30,94 70 

Lojková / Pelnář 42 39,06 30,94 70 

Celkem 210 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje rozdělení druhé části budgetů na rok 2024 členům SCM 
29er: Nela Viščorová / Anna Košťálová 30,94 tis. Kč, Adam Winkler / Kristian Bezušek 30,94 tis. Kč, 
Karolína Lojková / Petr Pelnář 30,94. Kč. Zbylé budgety budou vyplaceny na základě zaslaného 
vyúčtování. 
Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, PK, MP, PP, MS, RV                       proti: 0 zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
VV ukládá MS vyplatit zbylé budgety na rok 2024 členům SCM 29er na základě zaslaného vyúčtování. 
 
ŠN – informoval, že na Českou nadaci sportovní reprezentace byla do ankety „Juniorský sportovec roku 
2024“ zaslána nominace pro Nelu Sadílkovou. 
VV vzal informaci na vědomí. 
 
ŠN – předložil návrh na vyplacení zbylé části budgetu 2024 třem členkám RD na základě zaslaného 
vyúčtování: 

K. Himmelová 77,00 

Z. Burska – S. Tkadlecová 127,00 

K. Švíková 77,00 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje rozdělení zbylé části budgetů 2024 třem členkám RD: 
Klára Himmelová 77 tis. Kč, Zofia Burska – Sára Tkadlecová 127 tis. Kč, Kateřina Švíková  77 tis. Kč. 
Zbylé budgety budou vyplaceny na základě zaslaného vyúčtování. 
Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, PK, MP, PP, MS, RV                       proti: 0 zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
VV ukládá MS vyplatit zbylé budgety na rok 2024 třem členkám RD na základě zaslaného vyúčtování. 
 

 
5) nominace na mezinárodní závody 

 
Žádné nominace nebyly předloženy  
 
 

(iii) Administrativně-technický úsek ČSJ 

 



 

 

1) mistrovství ČR 
 
MP – předložil žádost předsedy ALT RS Petra Břízy o udělení statutu MČR pro rok 2025 v LT RS Areo 
a RS400.  
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ hlasoval o žádosti předsedy ALT RS Petra Břízy o udělení statutu 

MČR pro rok 2025 LT RS Areo a RS400. 

Výsledky hlasování: pro: 0   proti: 7 zdržel se: 0  
Návrh usnesení nebyl schválen. 
 
RV – podal informace z letošního posledního MČR TMR Q (CTL 241141). 
 
 

2) informace z PR komise 
 
ES – informovala, že slavnostní vyhlášení ankety „Jachtař roku 2024“, které se bude konat 29. 11. 2024 
od 18 hodin v restauraci klubu Golf Hostivař (U Golfu 566, 109 00 Praha 15) za účasti kompletního 
reprezentačního týmu, bude natáčet Česká televize.  
 
JH – předložil návrh na složení hodnotící komise výběrového řízení na kandidáta/kandidátku na pozici 

PR manažera ČSJ ve složení:  

Martin Soušek (1978), Pavel Winkler (1973), Jiří Hýža (1975), Štěpán Novotný (1994), Klára Houšková 

(1998). Náhradníci: Jitka Tkadlecová (1971), Radim Vašík (1979). 

Hodnotící komise musí rozhodovat alespoň ve tříčlenném složení. 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje hodnotící komisi výběrového řízení na 
kandidáta/kandidátku na pozici PR manažera ČSJ ve složení: Martin Soušek (1978), Pavel Winkler 
(1973), Jiří Hýža (1975), Štěpán Novotný (1994), Klára Houšková (1998). Náhradníci: Jitka Tkadlecová 
(1971), Radim Vašík (1979). Hodnotící komise musí rozhodovat alespoň ve tříčlenném složení.  
Výsledky hlasování: pro: JH, PK, ŠN, MP, PP, MS, RV   proti: 0 zdržel se: 0  
Návrh usnesení byl schválen. 
 
 

3) informace z komise klubů, komise lodních tříd 
 
JH – předložil žádost subjektu AKITA-YACHT CLUB z. s. o vznik základního členství v ČSJ. Tato žádost 
byla na jednání VV diskutována a následně předložena ke hlasování. 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje vznik základního členství v ČSJ subjektu „AKITA-YACHT 
CLUB z. s“, IČ 08601461, kterému bylo přiděleno registrační číslo 1617. 
Výsledky hlasování: pro: JH, PK, ŠN, MP, PP, MS, RV              proti: 0 zdržel se: 0 nehlasoval: 0 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
RV – předložil žádost předsedy ČWA J. Skřepka o zařazení nové lodní třídy Wing Foil Course. Výkonný 
výbor bere žádost ČWA na vědomí a LT Wing Foil Course zapracuje na web ČSJ.  
 
 

4) informace z komise rozhodčích, komise HZS a komise měřičů a technických inspektorů 
 

MP – informoval členy VV o rozhodnutí Odvolací komise ve věci odvolání lodě CZE 883 zastoupené 
Jakubem Lojkou (kterého zastupuje jeho zákonný zástupce Michal Lojka) proti rozhodnutí protestní 
komise v projednávání protestu č. 1 ze dne 26. 8. 2024 v závodě Czech Junior Nationals I. (CTL 242146). 
Odvolání bylo OdvK zamítnuto. Odvolací komise o svém závěru informovala strany. 
VV vzal předložené informace na vědomí.  



 

 

 
MP – podal informace ze společného jednání KR, KHZS, KMTI, které se konalo online v pondělí 11. 11. 
2024. Zápis z jednání KR, KHZS, KMTI je přílohou tohoto zápisu. 
 
MP – informoval, že rozhodl o změně ve složení komise rozhodčích, novým členem KR za RO 16+17 je 

Kamil Kotek namísto Petra Hámy.  

 

MP – informoval, že rozhodl o změně ve složení komise HZS, novým členem komise HZS za RO 16+17 

je Michal Štengl namísto Jirky Petra. 

VV vzal předložené informace na vědomí.  
 
MP – předložil ke schválení nové národní předpisy ČSJ pro roky 2025–2028. Tyto budou následně 
zaslány na World Sailing ke schválení a zveřejnění na webu sailing.org. 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje nové národními předpisy ČSJ pro roky 2025–2028.  

Výsledky hlasování: pro: JH, PK, MP, PP, MS, RV   proti: 0 zdržel se: ŠN 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
MP – informoval, že byl dokončen překlad Závodních pravidel jachtingu 2025–2028. 
 
MP – informoval, že tradiční seminář rozhodčích v Třemošnici se bude konat 15. – 16. 3. 2025. 
 
 

5) aktuální čerpání rozpočtu ČSJ 
 

RV – informoval Výkonný výbor o stavu čerpání rozpočtu roku 2024 ke dni 20. 11. 2024. 

 

RV – informoval členy VV o stavu návrhu rozpočtu pro rok 2025. Podrobně vysvětlil návrh jednotlivých 

položek rozpočtu na příjmové i výdajové stránce. Výkonný výbor vzal na vědomí aktuální stav návrhu 

rozpočtu pro rok 2025. 

RV – informoval členy VV že dne 2. 12. 2024 od 20:00 hod. proběhne přes MS Teams zaškolení přístupu 

do online účetnictví ČSJ, které provede Martin Soušek. Po tomto zaškolení budou zřízeny přístupy pro 

jednotlivé členy VV a dále pro konkrétní členy KK, které určí předseda KK. 

VV vzal předložené informace na vědomí. 

 

 

(iv) Informace předsedy VV ČSJ a generálního sekretáře ČSJ 

 

Výkonný výběr zveřejňuje termín konání Valné hromady ČSJ. VH ČSJ se bude konat v sobotu 29. 

března 2025 od 10. 00 hod. v Aule ČUS na adrese Zátopkova 100/2, Praha 6 – Břevnov.  

RV – informoval, že dne 14. 11. 2024 zaslal za ČSJ podepsané vyjádření podpory Lodním Sportům 

Kroměříž k investičnímu projektu v programu č. 162 52 Regionální sportovní infrastruktura 2020–

2026, Výzva 18/2025, Regiony SK/TJ 2025, Investice pod 10 mil. Kč. 

RV – informoval, že dne 18. 11. 2024 byly prostřednictvím datové schránky zaslány na NSA veškeré 
požadované dokumenty z výběrového řízení na nákup dvou motorových člunů ve výzvě č. 16/2024 
Movité investice – rozvoj materiálně technické základny sportovních svazů ZPS 2024. Dne 21. 11. 2024 
obdržel svaz prostřednictvím datové schránky rozhodnutí o poskytnutí investiční dotace od NSA. 
 



 

 

RV – podal informace o aktuálním průběhu druhého výběrového řízení na movitý majetek (tři 
motorové čluny a pět meteostanic), které je zveřejněno na Portálu pro vhodné uveřejnění.  
 
RV – podal informace o aktuálním stavu financování investic, jak dotované části, tak spoluúčasti na 
jednotlivých investic. Spoluúčast u investic PARA bude řešena kluby, ve kterých budou motorové členy 
umístěny. Spoluúčast na trenérské čluny a meteostanice bude hrazena z prodeje dvou starších 
motorových člunů VSR a jednoho přívěsného vozíku. Zbylá část této spoluúčastni bude hrazena 
z finanční rezervy svazu.  
VV bere předložené informace na vědomí. 
 
VV bere na vědomí rozhodnutí předsedy ČSJ, že dne 5. 11. 2024 jmenoval členy hodnotící komise pro 
výběrová řízení na investice (trenérské čluny a meteostanice a investice PARA).  
 
DD – informovala, že NSA dne 19. 11. 2024 zveřejnila neinvestiční výzvy pro rok 2025: 
Výzva 5/2025 Podpora sportovních organizací svazového charakteru 2025  
Výzva 6/2025 Významné sportovní akce 2025 
Výzva 8/2025 Můj klub 2025 
Výzva 15/2025 Podpora sportovních svazů – Parasport 2025 
Informace o dotacích týkajících se klubů byly rozeslány do jednotlivých klubů emailem. 
 
 

(v) Různé 

 

ŠN – informoval, že dne 18. 11. 2024 společně se D. Dvořákovou účastnili semináře NSA pro zástupce 
sportovních svazů.  Hlavním tématem semináře bylo představení plánované podpory sportu ze strany 
státu na rok 2025 včetně alokací v jednotlivých výzvách. Představitelé svazů byli seznámeni 
s aktualizovanými výsledky prioritizace (po olympijských hrách v Paříži) a detaily systému podpory 
sportovních svazů pro rok 2025, komunikovány byly také informace k výzvě Můj klub či k již vypsaným 
i chystaným investičním výzvám. 
 
ŠN – podal informace ze schůzky s vedením ČUS, které se účastnil spolu s Radimem Vašíkem dne 19. 
11. 2024 v sídle ČUS na Stahově. 
 
ŠN – podal informace ze schůzky na VICTORIA VSC MŠMT ohledně zhodnocení spolupráce, která se 
konala 20. listopadu 2024. 
VV vzal informace na vědomí. 
 
MS – informoval, že probíhá tvorba CTL pro rok 2025. Aktuální stav tvorby CTL 2025 je pro všechny 
členy ČSJ dostupný po přihlášení v administrační sekci webu ČSJ. 
 
 
Příští zasedání VV se bude konat ve čtvrtek, 12. prosince 2024 od 12 hod. přes Microsoft Teams. 

 

Zapsala: 

Dana Dvořáková 

Generální sekretář ČSJ 

 

Seznam příloh: 



 

 

1. Soupis usnesení z jednání VV ČSJ – 21. 11. 2024 

2. Zápis z jednání KVS ČSJ – 6. 11. 2024 

3. Zápis z jednání KM ČSJ – 13. 11. 2024 

4. Zprávy trenérů SCM a SpS za říjen 

5. Zápis z jednání TMK – 19. 11. 2024 

6. Zápis z jednání SÚ ČSJ – 12. 11. 2024 

7. Zápis z jednání KR, KHZS, KMTI - 11. 11. 2024  

 

 



 

 

Soupis usnesení z jednání VV ČSJ 

čtvrtek, 21. listopadu 2024, 12:00 – on-line jednání přes Microsoft Teams 

Přítomni: 

Výkonný výbor (VV): Jiří Hýža (JH), Petra Kafková (PK), Štěpán Novotný (ŠN), Marek Pavlovský 
(MP) (do 16:00), Petr Přikryl (PP) (od 12:20), Martin Soušek (MS), 
Radim Vašík (RV)  

 
Generální sekretář ČSJ: Dana Dvořáková (DD) 

Kontrolní komise: Václav Brabec (VB) (do 15:55) 

Hosté: Eva Skořepová (ES)  

 

1. Výkonný výbor ČSJ schvaluje v souladu se směrnicí C21 – ohodnocení za výsledky na MS a ME pro 

členy RD a juniory na základě návrhu předsedy KVS následující vyplacení odměny za výsledky: IQFoil 

Y&J MS 2024 – Nela Sadílková 20 190,- Kč. Odměny za výsledky budou vyplaceny z rezervy svazu 

(rozpočtová kapitola 4505) na základě zaslaného vyúčtování. 

2. Výkonný výbor ČSJ schvaluje složení SCM 29er pro rok 2025. SCM 29er A: Karolína Lojková (2008) 

– Petr Pelnář, Adam Winkler – Matěj Sklenář, Lara Němcová – Kristián Bezušek, Zuzana Cintlová – 

Ema Drahorádová. SCM 29er B: Vanda Navrátilová – Dorota Drončovská, Klára Beránková – Berta 

Rathousová, Monika Křenková – Kristýna Křenková. 

3. Výkonný výbor ČSJ schvaluje složení SCM ILCA 4 pro rok 2025. ILCA 4 SCM A: Vladimír Kováč, 

Richard Kováč, Daniel Beroun, Roxie Berta Bartušková, Liliana Dymáková, Tereza Chlumská. ILCA 

4 SCM B: Julie Čaganová, Emma Mahr, Barbora Ottová. 

4. Výkonný výbor ČSJ schvaluje udělení výjimky ze smlouvy o výpůjčce č. OBD2201/18, Kristýně 

Flosmanové pro důvodnou neúčast na závodech P7 a MČR v roce 2024 ze zdravotních důvodů. 

5. Výkonný výbor ČSJ schvaluje přidělení lodí 29er na rok 2025 s výší ročního nájemného 20 tis. Kč/loď: 

CZE 3086 – L. Němcová / K. Bezušek, CZE 3087 – K. Lojková / P. Pelnář, CZE 3088 – Z. Cintlová / E. 

Drahorádová, CZE 3089 – A. Winkler / M. Sklenář. 

6. Výkonný výbor ČSJ schvaluje rozdělení  budgetů pro jednotlivé členy RD s ohledem na 

předpokládanou výši rozpočtu KVS na rok 2025: Linda Dokoupilová 707 tis. Kč, Klára Himmelová 

597 tis. Kč, Zosia Burská – Sára Tkadlecová 1 304 tis. Kč, David Drda 786 tis. Kč, Kateřina Švíková 

786 tis. Kč, Barbora Švíková 746 tis. Kč, Kristýna Piňosová 707 tis. Kč, Nela Sadílková 668 tis. Kč, 

Kateřina Altmanová 628 tis. Kč, Vojtěch Koška 786 tis., Kč Lukáš Kraus – Ondřej Baštář 567 tis. Kč, 

Jindřich Houštěk 236 tis. Kč, Dominika Braunová 236 tis Kč. 

7. Výkonný výbor ČSJ schvaluje rozdělení druhé části budgetů na rok 2024 členům SCM ILCA: Jan Bělík 
38 tis. Kč, Jan Kříž 15 tis. Kč, Michal Rais 15 tis. Kč, Jan Valenta 25 tis. Kč, Tatiana Bělunková 38 tis. 
Kč, Jeremiáš Přikryl 38 tis. Kč, Jiří Tomeš 43 tis. Kč. Zbylé budgety budou vyplaceny na základě 
zaslaného vyúčtování.  

8. Výkonný výbor ČSJ schvaluje rozdělení druhé části budgetů na rok 2024 členům SCM IQFoil: 
Kristýna Chalupníková 19,75 tis. Kč, Markéta Štěpánková 19,75 tis. Kč, Alexandra Lojínová 19,75 
tis. Kč, Šimon Skřepek 19,75 tis. Kč, Vojtěch Kaczur 19,75 tis. Kč. Zbylé budgety budou vyplaceny 
na základě zaslaného vyúčtování. 

9. Výkonný výbor ČSJ schvaluje rozdělení druhé části budgetů na rok 2024 členům SpS RS Feva: 

Monika Křenková / Kristýna Křenková 29,25 tis. Kč, Matěj Martan / David Křížek 18 tis. Kč, Petr 



 

 

Jeřábek / Jakub Krejza 25 tis. Kč, Lara Němcová / Nina Naxerová 18 tis. Kč. Zbylé budgety budou 

vyplaceny na základě zaslaného vyúčtování. 

10. Výkonný výbor ČSJ schvaluje rozdělení druhé části budgetů na rok 2024 členům SCM 29er: Nela 

Viščorová / Anna Košťálová 30,94 tis. Kč, Adam Winkler / Kristian Bezušek 30,94 tis. Kč, Karolína 

Lojková / Petr Pelnář 30,94. Kč. Zbylé budgety budou vyplaceny na základě zaslaného vyúčtování. 

11. Výkonný výbor ČSJ schvaluje rozdělení zbylé části budgetů 2024 třem členkám RD: Klára 
Himmelová 77 tis. Kč, Zofia Burska – Sára Tkadlecová 127 tis. Kč, Kateřina Švíková 77 tis. Kč. Zbylé 
budgety budou vyplaceny na základě zaslaného vyúčtování. 

12. Výkonný výbor ČSJ schvaluje hodnotící komisi výběrového řízení na kandidáta/kandidátku na pozici 
PR manažera ČSJ ve složení: Martin Soušek (1978), Pavel Winkler (1973), Jiří Hýža (1975), Štěpán 
Novotný (1994), Klára Houšková (1998). Náhradníci: Jitka Tkadlecová (1971), Radim Vašík (1979). 
Hodnotící komise musí rozhodovat alespoň ve tříčlenném složení. 

13. Výkonný výbor ČSJ schvaluje vznik základního členství v ČSJ subjektu „AKITA-YACHT CLUB z. s“, IČ 
08601461, kterému bylo přiděleno registrační číslo 1617. 

14. Výkonný výbor ČSJ schvaluje nové národními předpisy ČSJ pro roky 2025–2028. 
 
 

 

 



 
 

 

 Zápis činnosti Komise Vrcholového Sportu ČSJ (KVS) 

v období listopad 2024 

 

Zápis ze schůze KVS 6.11.2024 

Přítomen: Štěpán Novotný (ŠN), Tomáš Musil (TM), Roman Teplý (RT)  

Hosté: Radim Vašík (RV), Martin Soušek (MS) 

 

1. Návrh zrušení směrnice C20 – Podpora účasti členů ČSJ na MS a ME 

KVS navrhuje zrušení směrnice C20 a ušetřené prostředky (300 tis. Kč.) alokovat do jiné 
kapitoly SÚ (např. podpora ALT a klubů). Důvodem zrušení je smysluplnost této kapitoly 
s ohledem na výši příspěvku pro jednu posádku, která činí v průměru 13 tis. Kč. 

Hlasování: Pro: (ŠN, TM, RT) 

 

2. Návrh budgetů jednotlivým členům reprezentačního družstva 

KVS připravilo návrh budgetů pro jednotlivé členy RD s ohledem na předpokládanou výši 
rozpočtu KVS na rok 2025. KVS rozdělilo závodníky do skupin RD A a RD B podle výsledků, 
doložených RTC a informacích o jejich přípravě. KVS vycházelo ze stejné základní sumy pro 
všechny členy RD, s tím že u dvou posádkových členů byl použit koeficient 1,66 a u RD B 
snížena podpora na 30 % RD A. U lodních tříd, kde je zařazeno více jak jeden závodník byl 
budget snižován o 5 % s každým dalším závodníkem (1. 100%, 2. 95%, 3. 90%...): 

 

Posádka 
Ročník 
narození 

Lodní třída 
Zařazení 

Návrh Budgetu 
KVS tis. Kč. 

Linda Dokoupilová 2002 ILCA 6 A 707 
Klára Himmelová 2006 ILCA 6 A 746 

Zosia Burská, Sára Tkadlecová 2001 49er Fx A 1 304 

David Drda 2005 IQFoil A 786 
Kateřina Švíková 2001 IQFoil A 786 

Barbora Švíková 2004 IQFoil A 746 
Kristýna Piňosová 2005 IQFoil A 707 
Nela Sadílková 2006 IQFoil A 668 

Kateřina Altmanová 2004 IQFoil A 628 
Vojtěch Koška 2005 Formula Kita A 786 
Lukáš Kraus, Ondřej Baštář 2006 49er Fx B 391 

Jindřich Houštěk 2004 Formula Kita B 236 

Dominika Braunová 2005 Formula Kita B 236 
 

Linda Dokoupilová – snížení budget o 10 % s ohledem na část přípravy strávenou s SCM 
ILCA 6. 

Klára Himmelová – druhá v pořadí = 95 %. Důvodem zařazení na druhou pozici je její 
stagnace ve výsledcích v závislosti na věku. 

IQFoil ženy – pořadí jednotlivých závodnic bylo určeno dle výsledků a věku jednotlivých 
závodnic. 



 
 

 

 

Lukáš Kraus, Ondřej Baštář – důvodem zařazení do RD B je přechod z SCM na třídu 49er 
Fx, která stále ještě není pro muže Olympijskou třídou a zároveň posádka musí prokázat své 
nasazení v tréninkovém a závodním procesu. Posádka zatím svůj plán plní svědomitě 
s velmi dobrými pokroky. KVS vidí hlavní potřebu v nalezení stálého trenéra a sparing 
partnerů ve skupině. 

Dominika Braunová – zařazena do RD B z důvodu tréninků a závodů bez trenéra. Jejím 
cílem by měla být snaha zajistit si trenéra nebo se zkusit začlenit do již funkční skupiny. 

Jindřich Houštěk – zařazen do RD B z důvodu výsledkové stagnace a zároveň tréninků a 
závodů bez trenérského zajištění. Cílem by mělo být zajistit si trenéra nebo se začlenit do již 
fungující skupiny. 

Hlasování: Pro: (TM, RT, ŠN) 

 

3. Návrh cílů pro jednotlivé členy RD na sezonu 24/25. 

KVS připraví cíle pro tři vybrané členy RD a předloží k posouzení na SÚ 12.11. V případě, 
že bude SÚ spokojeno s takto stanovenými cíli, připraví KVS cíle i pro další členy RD. KVS 
si rozdělilo členy RD následovně: 

TM – posádka Zosia Burská, Sára Tkadlecová 

RT – Klára Himmelová 

ŠN – Kateřina Altmanová 

 

Hlasování: Pro: (TM, RT, ŠN) 

 

Zapsal: Štěpán Novotný 

 

 



Zápis z 12. jednání Komise Mládeže 2023-2027 

Dne 13.11.2024 od 20:00  Online MS Teams  

Přítomni: Přikryl Petr, Jan Štěpánek, Jana Košťálová, Michal Lojka, Petr Bříza 

 Omluveni: Ondra Bobek, Dan Audy 

Hosté: Miroslav Horák, Radim Vašík, Jiří Hýža, Petra Kafková, Štěpán Novotný 

 

 

1. Schválení jmenovité nominace členů SPS Feva pro rok 2025. Návrh předložený Miroslavem 

Horákem byl jednomyslně schválen přítomnými členy KM .Nad  projednávaným návrhem 

proběhla rozsáhlá diskuze k tématu včasného přechodu na následnou LT zejména k věku a 

vyspělosti jednotlivých posádek. 

2. Miroslav Horák předložil návrh jmenovité nominace složení SCM 29er pro rok 2025. 

Předložený návrh byl přítomnými členy KM jednomyslně schválen. 

3. Štěpán Novotný seznámil členy KM  přepracovaný a SÚ schválený návrh složení SCM ILCA 4 

pro rok 2025.  

4. Dále Štěpán Novotný představil rozpočtový rámec Komise Mládeže pro rok 2025. 

Nad tímto návrhem  proběhla diskuze nad možnými přesuny v jednotlivých kapitolách.  

Závěr je ale bohužel že Komise mládeže bude mít oproti roku 2024 opět rozpočet nižší o cca 

5%. 

 

 

 

 

Diskuse probíhal průběžně k projednávaným tématům 

 

Schůze ukončena 22:30 

 

 

Zapsal:  Petr Přikryl předseda KM 

 

 

 

 

 

 



 

 

Návrh složení SpS Feva pro rok 2025  

Jmenovitá nominace    

Ptáčková Markéta (2008) - Svobodová Annie (2010)  

Krátký Šimon (2011) - Novotný Jáchym (2012)  

Myslík Matyáš (2010) - Novotný Štěpán (2014)  

Jeřábek Petr (2011) - Lipták Richard (2010)  

   

Návrh složení SCM29er pro rok 2025 

Jmenovitá nominace 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SCM „A“  

Lojková Karolína (2008) – Pelnář Petr (2008)  

Winkler Adam (2007) – Sklenář Matěj (2009)  

Němcová Lara (2010) – Bezušek Kristián (2009)  

Cintlová Zuzana (2010) - Drahorádová Ema (2010)  

  

SCM „B“  

Navrátilová Vanda (2010) – Drončovská Dorota (2011)  

Beránková Klára (2010) - Rathousová Berta (2009)  

Křenková Monika (2007) – Křenková Kristýna (2007)  



 

Návrh složení SCM ILCA 4 pro rok 2025 

Jmenovitá nominace  

Jméno  Ročník  

SCM A    

Vladimír Kováč  2010  

Richard Kováč  2008  

Daniel Beroun  2009  

Roxie Berta Bartůšková  2010  

Liliana Dymáková  2010  

Tereza Chlumská  2010  

SCM B     

Julie Čaganová  2008  

Emma Mahr  2010  

Barbora Ottová  2009  

  

  

 



 
 

 
 

 

Pravidelná měsíční zpráva za říjen 2024 
 

Sportovní centrum mládeže 
Lodní třída: ILCA 
 
Trenér: Štěpán Novotný 
 

• Organizace kondičních testů SCM na 30.11.2024 
• Tvorba SCM ILCA 4 a ILCA 6 na sezonu 2025 
• Hodnocení sezony SCM ILCA 2024 
• Rozdělení zbylých budgetů SCM ILCA na sezonu 2024 
• Plánování sezony 24/25 



Pravidelná měsíční zpráva za říjen 2024 

Sportovní centrum mládeže 
Lodní třída:  iQFoil 
Trenér: Milan Hájek 
Datum: 18.11.2024 

V říjnu jsme odjeli na Mallorku, kde jsme se zúčastnili naší největší letošní akce World Championship iQFoil 
Youth & Junior. Závod se konal poslední týden v říjnu a my jsme v Sa Rapita, kde se závod konal, trénovali již 
týden předem. Během tréninku panovaly ideální podmínky, které se bohužel na závod výrazně zhoršily. 
Navíc jsme jeden den nemohli jezdit. Protože byly hlášeny bouřky a po záplavách ve Valencii byla situace 
nepřehledná, bylo zakázán výjezd na vodu. Takže se nakonec jezdilo jen tři dni dni a medailová rozjížďka se 
vůbec neodjela. 
Více o závodě ZDE. 

Výsledky: 

U19 dívky (49 prken) 
3. Nela Sadílková TJ Del`n Jablonec 
31. Alex Lojínová TJ Del`n Jablonec 
34. Markéta Štěpánková TJ Del`n Jablonec 
  
U19 chlapci (143 prken) 
47. Šimon Skřepek TJ Rapid Brno 
119. Jiří Štěpánek TJ Del`n Jablonec 
125. Vojtěch Kaczur TJ Rapid Brno 
  
U17 chlapci (125 prken) 
25. Franhšek Burda JK Česká Lípa (4. místo U15) 
75. Štěpán Loužek JK Plzeň 
100. Zdeněk Plch YC DIM Bezdrev 
104. Marek Křenek TJ Del`n Jablonec (18. místo U15) 

 

https://www.sailing.cz/clanky/bronz-z-ms-iqfoil-youth-junior-pro-nelu-sadilkovou-clenku-rodop-junior-iqfoil-teamu


Bohužel, kategorii dívek U17 jsme neobsadili, protože v této kategorii nemáme zapm žádnou závodnici. Cíl 
pro příšp rok je proto hlavně vychovat nové mladé závodníky, kteří přechází z SpS a zapm závodí spíše na 
T298 a na iQFoilu nemají zapm moc zkušenosp. Většina z úspěšného týmu již odešla a přesunula se do RD a 
tak nás čeká další výzva. 

Hodnocení: 
Nela Sadílková 
Nela je sice již v RD B, ale letošní juniorskou sezonu jezdila s SCM. Měl jsem možnost ji trénovat a koučovat 
na letošních největších závodech ME, Youth Sailing World Championship a teď na MS na Mallorce. Musím 
říct, že se s Nelou skvěle spolupracovalo. Když jsme překonali počáteční slabší tréninkové nasazení, tak ve 
druhé půlce sezony byl její přístup naprosto skvělý. Nela má ohromnou výhodu ve své fyzické kondici a 
psychické odolnosh. Po 3. místě na ME a trochu zklamání z 4. místa z Gardy, jela teď skvěle a 3. místo na 
MS je opravdu Top výsledek. Obě závodnice, které ji předjely, zajely 14 dní před pmto závodem na ME 
seniorů 2. a 19. místo. Obě před celou českou reprezentací. To je velký příslib do dalšího olympijského 
cyklu. Máme další skvělou závodnici schopnou konkurovat mezi dospělými v olympijské třídě iQFoil. 

Alex Lojínová 
Alex jede v U19 letos první sezonu. Věci na kterých musí pracovat víme a řekli jsme si. Je teď před ní zimní 
fyzická příprava a pak ji čeká zimní a jarní příprava na vodě v Cadizu a přechod paradoxně na menší plachtu. 
Od toho se pak ukáže, jaké výsledky u ní můžeme příšp rok čekat. 

 



Markéta Štěpánková 
Pro Markétu to byl poslední závod v juniorech U19. Čekali jsme lepší výsledek, ale nakonec zajela asi to, na 
co v současné době má. Vždycky byla ve spnu úspěšnějších závodnic, ale na její skvělé výsledky budeme 
bohužel ještě vzpomínat. 

Šimon Skřepek 
Šimon se přes léto výrazně zlepšil. Pomohl mu k tomu letní trénink s Davide Drdou a větší nasazení v 
tréninku. Po základní čásh byl za silnějšího větru dokonce 28. Ve zlaté skupině se ještě úplně neorientuje a 
ve slabším větru se trochu propadnul. I tak je 47. místo a zlatá skupina příslibem pro příšp rok, kdy bude 
jezdit ještě v U19. Šimon výrazně zlepšil jízdu na zadní vítr. Stoupačku má už na odpovídající úrovni. Cílem v 
zimě je proto nadále makat na fyzičce a pak v Cadizu najezdit dostatek hodin a otestovat max. foilů. 

Vojta Kaczur 
I pro Vojtu to byl poslední závod v U19. Závod se mu vůbec nepovedl a nepředvedl v něm vůbec nic z 
tréninku. 

 



 

 

 

 

 

 

Pravidelná měsíční zpráva za říjen 2024 
 

Sportovní centrum mládeže 

Lodní třída: Optimist 

Trenér: Jakub Halouzka 

Datum: 8.11.2024 

 

Organizační, administrativní a technické činnosti: 

• Řešení organizačních záležitostí týkajících se říjnových SpS akcí (tréninku a závodu v Portoroži a na Gardě) 

• Příprava a organizace nadcházejících akcí (MS Argentina, trénink a závod v Torrreieji) 

• Zpracování návrhu na nové ložení SPS Q na příští sezónu 

• Zařizování opravy svazového vozíku (svařování prasklin) 

• Postupné sestavování plánu sezóny na příští rok 

• Komunikace s rodiči dětí zařazených do SPS 

Trénink a závod v Portoroži 

Během 5 denního tréninku v Portoroži foukal pouze slabý vítr. I tak se podařilo uskutečnit všechny tréninkové bloky 

na vodě podle plánu. V takřka jezerních podmínkách (slabý nestabilní vítr a malé vlny) jsme se tentokrát zaměřili 

především na techniku stání na čáře a na akceleraci. Také jsme absolvovali několik tréninkových rozjížděk se Slovinci, 

Chorvaty a Slováky.  

 



Následný závod naopak provázely úplně opačné 

podmínky, silný vítr a v sobotu a neděli i relativně velké 

vlny. Nejlépe si v těchto podmínkách vedla Matilda 

Košíková, která skončila celkově na 38. místě z 151 lodí. 

Nedílnou součástí tréninku byly také ranní rozcvičky či 

kondiční kruhový trénink. 

 

Celkové výsledky: 

https://www.klub-pirat.si/en/events/halloween-2024 

 

Trénink a závod na Gardě 

Během podzimních prázdnin na konci října proběhl tradiční trénink a závod na Gardě. Z oblasti manévrů jsme trénink 

zaměřili zejména na halzy. Velkou část tréninku jsme také věnovali speed testům. Jelikož tréninkových dní bylo 

tentokárt méně, tak jsme využili jak dopolední Peler tak i odpolední Oru. 

Následná Haloween regata měla velice hojné české zastoupení. Z celkových 427 závodníků bylo 35 z Česka. První den 

odpoledne nefaukolo, všehny rozjížďky se tak další dny odjely dopoledne za poměrně silného Peleru. Se specificky 

změnovém větrem si nejlépe poradil Dáda Hrubý (24. místo), hned v závěsu za ním pak na 27. místě skončil Marek 

Štolba. Do zlaté skupiny (1/4 pole) se podařilo kvalifikovat hned devíti českým závodníkům. 

   

Celkové výsledky: 

https://www.circolovelatorbole.com/clientfiles/regatta/attachments/20241101163001_juniores-finali.pdf 

 

 

   

 

 

https://www.klub-pirat.si/en/events/halloween-2024
https://www.circolovelatorbole.com/clientfiles/regatta/attachments/20241101163001_juniores-finali.pdf


Pravidelná měsíční zpráva za říjen 2024

Sportovní centrum mládeže
Lodní třída: RS Feva
Trenér: Miroslav Horák
Datum: 15.11.2024

V říjnu se členové SPS RS Feva účastnili závodu Suzuki 3rd International RS Feva Autumn Meeting na 
Gardě. Závodu by vzbrán do programu SPS, protože v roce 2025 bude ve stejném termínu na stejném 
místě pořádáno Mistrovství Evropy. Členové SPS tedy jeli především poznat místo v prostředí reálného 
závodu. Před samotným závodem proběhlo čtyřdenní soustředění na rozježdění.
Při soustředění jsme se snažili soustředit na trim lodí a manévry na vlnách. Poslední den se nám podařilo 
trénovat společně s loděmi z Maďarska a některými místními posádkami společné startovní procedury a 
krátké rozjížďky.

Hodnocení posádek:
Krátký – Novotný – Klukům závod „sednul“ jezdili vyrovnané výsledky. Dařily se jim starty a dobré umístění 
dokázali držet i na trati. Zaslouženě si vyjezdili celkové desáté místo a v juniorské kategorii vyhráli. Kluci 
jezdí s neuvěřitelnou lehkostí. Jsou perfektně sehraní v manévrech a jezdí s přehledem jak na kurzech proti 
větru tak po větru. I přes svůj nízký věk jsou vyježdění jezdí velice chytře a dokážou zatlačit jak na startu 
tak v soubojích na bojkách. 

Křenková – Křenková – Holky jezdily v rozjížďkách výborné výsledky většinou do pátého místa. Holky mají 
výbornou techniku a jsou perfektně sehrané. Byly asi nejlepší posádkou ve fleetu při kurzech po větru. 
Jezdily s přehledem a byly pravděpodobně jedinou posádkou, která dokázala ve všech rozjížďkách stoupat 
a vylepšovat svoji pozici. Bohužel se jim nedařilo na startu. V první a druhé rozjížďce daly BFD a  bohužel to 
zopakovaly ještě v osmé. Vzhledem k tomu, že se škrtal jen jeden výsledek, na lepší umístění to ani 
nemohlo být.

Jeřábek – Lipták – Richard zastoupil zraněného Kubu Krejzu. Na klukách bylo vidět, že spolu ještě nejsou 
úplně sehraní. Závod začali trochu smolným BFD a Péťa si potom na startu dával zbytečný odstup a do 
riskantních soubojů se mu moc nechtělo. 



Drončovská – Naxerová – Dorota zastoupila v posádce zraněnou Laru Němcovou. Holkám závod moc 
nevyšel. Nevycházely jim starty a hlavně se hledaly na stoupačkách. 

Ptáčková – Svobodová – Holky mají výbornou techniku vedení lodě a jsou výborně sehrané při manévrech. 
Prostor ke zlepšení vidím trochu při jízdě po větru. Mají zatím trochu nevyrovnané výsledky. Když zatlačily 
a podařilo se jim dobře odstartovat, byl z toho s přehledem dojezd okolo pátého místa. V každé rozjížďce 
ale dokázaly bojovat a i v případě nevydařeného startu většinou dokázaly svoji pozici trochu vylepšovat.

Výsledky závodu (celkem 51 lodí): 
• 10. místo - Krátký – Novotný (1. místo U14)
• 11. místo - Křenková – Křenková
• 17. místo - Ptáčková – Svobodová
• 40. místo - Jeřábek – Lipták
• 45. místo – Drončovská - Naxerová



 
 

 

Zápis z jednání Trenérsko-metodické komise ČSJ 

(TMK ČSJ) 
 

Jednání se uskutečnilo dne 19.11.2024 od 20:00 prostřednictvím MS Teams.  
   
Přítomen: Petra Kafková, Antonín Mrzílek, Markéta Švecová, Johana Novotná Rozlivková, Zdeněk 
Sünderhauf 
Omluveni: -- 
 
 

1. Výzva na školení trenérů 3. třídy pro rok 2025 

Výzva k přihlášení na školení trenérů 3. třídy pro rok 2025 bude zveřejněna během ledna 2025 na 
webu ČSJ. Plánovaná školení se uskuteční v březnu / dubnu 2025. 
 

2. Trenér roku 2024 

3. Petra Kafková informovala, že TMK navrhla výkonnému výboru ČSJ dne 30. října 2024 ocenit 

titulem Trenér roku 2024 konkrétního kandidáta. TMK s návrhem souhlasí. Pro rok 2025 si 

TMK stanovila za úkol připravit návrh na trenéra roku v dostatečném předstihu, konkrétně v 

září. 
4. Jachtařská akademie 

Zdeněk Sünderhauf představil 8 přednášek Jachtařské akademie pro rok 2025.  

Datum  Přednášející  Téma 
Počet 
kreditů 

14.01.2025 Jan Sedláček Vodní záchrana a první pomoc - poslední trendy 3 

21.01.2025 Lukáš Neumann 
 Pohár Ameriky, AC75 a nové technologie pro 
budoucnost jachtingu 2 

28.01.2025 Milan Koláček Průběh závodu Vendee Globe 2024 2 

04.02.2025 
Johanka Nápravníková – 
- Kořánová Kondiční příprava závodníků II. 3 

11.02.2025 David Křížek 
Coachování předního světového týmu ve třídě Maxi 
Yacht 2 

18.02.2025 
Martin Trčka, Štěpán 
Novotný 

Postřehy z OH 2024 a příprava nového olympijského 
cyklu 3 

25.02.2025 Petr Fiala Technika, taktika a strategie v závodě na Melgesu24 4 

04.03.2025 Václav Brabec Řešení vybraných protestů u komise rozhodčích 4 

 

Jednotlivým školením byl přiřazen počet kreditů dle směrnice C97, která slouží k prodloužení 
trenérských licencí. Petra Kafková zajistí během následujícího týdne zveřejnění informací o 
registraci na přednášky a připomene trenérům systém kreditů. 
 

5. Vzdělávání pro vybrané trenéry pracující se softwarem SailViewer 
 

Zdeněk Sünderhauf představil plán školení trenérů pracujících se softwarem SailViewer. Školení se 

uskuteční 9. ledna a 6. února 2025 od 16:00 v YC Cere. Lektory budou Jakub Kozelský (SailViewer) 

a Johanka Nápravníková-Kořánová (fyzická příprava). Program SailViewer si kluby či jednotlivci 

zakoupí z vlastních prostředků. 

 



 
 

 

6. Návrh rozpočtu pro rok 2025 

Petra Kafková informovala, že plánovaný rozpočet přednesený na výkonném výboru 30. října 2024 
byl z důvodu snížení finanční podpory ze strany NSA upraven na částku 400 000 Kč pro rok 2025. 

7. Ostatní 
 
Johana Novotná Rozlivková informovala, že 20. listopadu 2024 bude obhajovat závěrečnou práci a 
skládat poslední zkoušku ze všeobecné části trenérské licence 1. třídy. Její závěrečná práce bude 
následně zveřejněna na stránkách Jachtařské akademie. 
 
Zapsala: Petra Kafková    

  
  
 

 



 
 

 

Zápis z jednání Sportovního úseku ČSJ (SÚ ČSJ) 

Jednání se uskutečnilo dne 12.11.2024 od 20:00 prostřednictvím MS Teams. 

 

Přítomen: Štěpán Novotný (ŠN), Jakub Halouzka (JH), Petr Přikryl (PP), Johana Nápravníková 
Kořánová (JNK), Karel Bauer (KB), Miroslav Horák (MHK), Tomáš Musil (TM), Patrik Hrdina (PH), 
Milan Hájek (MH), Roman Teplý (RT), Petra Kafkova (PK), Petr Rychnovský (PR) 

Nepřítomen: 0 

Hosté: R. Vašík, J. Skřepek, V. Brabec, J. Hirnšal 

1. Projednání zápisu KVS ze dne 6.11. a návrhů obsažených v zápise 

a. Návrh zrušení směrnice C20 – Podpora účasti členů ČSJ na MS a ME 

KVS navrhuje zrušení směrnice C20 a ušetřené prostředky (300 tis. Kč.) alokovat do jiné kapitoly 
SÚ (např. podpora ALT a klubů). Důvodem zrušení je smysluplnost této kapitoly s ohledem na výši 
příspěvku pro jednu posádku, která činí v průměru 13 tis. Kč. 

Návrh byl zamítnut (Pro: ŠN, PP, PH; Proti: JH, PK, MHK, MH, PR; Zdrželi se: JNK, KB; 
Nehlasovali: TM, RT) 

 

b. Návrh budgetů jednotlivým členům reprezentačního družstva 

KVS předložilo svůj návrh na rozdělení budgetů pro jednotlivé členy RD na rok 2025: 

Posádka 
Ročník 
narození 

Lodní třída 
Zařazení 

Návrh Budgetu 
KVS tis. Kč. 

Linda Dokoupilová 2002 ILCA 6 A 707 

Klára Himmelová 2006 ILCA 6 A 746 

Zosia Burská, Sára 
Tkadlecová 

2001 49er Fx 
A 1 304 

David Drda 2005 IQFoil A 786 

Kateřina Švíková 2001 IQFoil A 786 

Barbora Švíková 2004 IQFoil A 746 

Kristýna Piňosová 2005 IQFoil A 707 

Nela Sadílková 2006 IQFoil A 668 

Kateřina Altmanová 2004 IQFoil A 628 

Vojtěch Koška 2005 Formula Kita A 786 

Lukáš Kraus, Ondřej Baštář 2006 49er Fx B 391 

Jindřich Houštěk 2004 Formula Kita B 236 

Dominika Braunová 2005 Formula Kita B 236 
 

SÚ obdržel jeden protinávrh na rozdělení budgetů RD na rok 2025 od KB: 



 
 

 

 

SÚ následně diskutoval o obou představených návrzích. KB následně dostal prostor svůj návrh 
upravit. Žádné úpravy neprovedl a SÚ hlasoval o protinávrhu KB. 

Protinávrh KB byl zamítnut (Pro: KB; Proti: ŠN, JH, PP, MHK, PH, TM, RT; Zdrželi se: MH, PK, JNK, 
PR) 

Následně dostalo KVS prostor k úpravě svého návrhu, kde z diskuze vznikly úpravy u 
reprezentantky K. Himmelové a posádky RD Kraus – Baštář: 

Posádka 
Ročník 
narození 

Lodní třída 
Zařazení 

Návrh Budgetu 
KVS tis. Kč. 

Linda Dokoupilová 2006 ILCA 6 A 707 

Klára Himmelová 2002 ILCA 6 A 597 
Zosia Burská, Sára Tkadlecová 2001 49er Fx A 1 304 

David Drda 2005 IQFoil A 786 

Kateřina Švíková 2001 IQFoil A 786 
Barbora Švíková 2004 IQFoil A 746 
Kristýna Piňosová 2005 IQFoil A 707 

Nela Sadílková 2006 IQFoil A 668 
Kateřina Altmanová 2004 IQFoil A 628 
Vojtěch Koška 2005 Formula Kita A 786 

Lukáš Kraus, Ondřej Baštář 2006 49er Fx B 567 
Jindřich Houštěk 2004 Formula Kita B 236 
Dominika Braunová 2005 Formula Kita B 236 

 

SÚ přijal upravený návrh KVS (Pro: ŠN, JNK, MH, PP, PH, PK, MHK, JH, TM, RT; Zdrželi se: KB, 
PR). 

c. Návrh cílů pro jednotlivé členy RD na sezonu 24/25 

KVS připravilo cíle pro tři vybrané členy RD a předložilo k posouzení SÚ. Vybranými závodníky byly: 

TM – posádka Zosia Burská, Sára Tkadlecová 

RT – Klára Himmelová 



 
 

 

ŠN – Kateřina Altmanová 

SÚ odsouhlasil podobu předložených cílů a zadal úkol KVS dopracovat cíle pro zbylé členy RD do 
prosincové schůze SÚ, kde budou cíle odsouhlaseny a následně komunikovány se členy RD. 

 

2. IQFoil Rodop team 2024 

ŠN informoval SÚ o složení a rozdělení podpory IQFoil Rodop team na rok 2024, které bylo dle 
návrh trenéra MH odsouhlaseno na říjnovém zasedání VV ČSJ. 

Rodop Team 2024 

Alexandra Lojínová  110 000 Kč 

Šimon Skřepek 110 000 Kč 

Nela Sadílkoví 110 000 Kč 

David Drda 110 000 Kč 

Kristýna Piňosová 35 000 Kč 

Eva Skořepová 25 000 Kč 

  500 000 Kč 
 

3. Složení SCM ILCA 4 na rok 2025 

VV ČSJ doporučil přezkoumání složení SCM ILCA 4 na rok 2025. Trenér SCM ILCA ŠN se podněty 
VV zabýval a předložil SÚ pozměněný návrh na složení SCM ILCA 4, kde do SCM B byla zařazena 
J. Čaganová: 

Jméno Ročník 

SCM A  

Vladimír Kováč 2010 

Richard Kováč 2008 

Daniel Beroun 2009 

Roxie Berta Bartůšková 2010 

Liliana Dymáková 2010 

Tereza Chlumská 2010 

SCM B   

Julie Čaganová 2008 

Emma Mahr 2010 

Barbora Ottová 2009 
 

Návrh byl přijat (Pro: ŠN, MH, JNK, KB, PR, PH, PK, RT; Zdrželi se: PP, MHK, TM, JH). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

4. Rozdělení zbylých budgetů SCM ILCA na rok 2024: 

ŠN předložil návrh rozdělení zbylých budgetů na rok 2024 pro SCM ILCA: 

SPS/SCM finální záloha 

ILCA 

  původní krácení 2. část celkem 

Kristýna Flosmanová 0 0 0 12(neuro) 

Jan Bělík 25 23,25 38 61,25 

Jan Kříž 25 23,25 15 38,25 

Michal Rais 25 23,25 15 38,25 

Jan Valenta 25 23,25 25 48,25 

Tatiana Bělunková 25 23,25 38 61,25 

Jeremiáš Přikryl 25 23,25 38 61,25 

Tomáš Peterka 25 23,25 0 23,25 

Jiří Tomeš 25 23,25 43 66,25 

Celkem 410 
 

Návrh byl přijat (Pro: ŠN, KB, JNK, PK, PH, MH, PR, RT, JH, MHK, TM; Zdrželi se: PP) 

 

5. Rozdělení zbylých budgetů SCM IQFoil na rok 2024: 

MH předložil návrh rozdělení zbylých budgetů na rok 2024 pro SCM IQFoil: 

IQFoil 

  původní krácení 2. část celkem 

Chalupníková. Kristýna 25 23,25 19,75 43 

Štěpánková Markéta 25 23,25 19,75 43 

Lojínová Alexandra 25 23,25 19,75 43 

Skřepek Šimon 25 23,25 19,75 43 

Kaczur Vojtěch 25 23,25 19,75 43 

Celkem 215 
 

Návrh byl přijat (Pro: ŠN, KB, JNK, PK, PH, MH, PR, RT, JH, TM, PP; Nehlasoval: MHK) 

 

6. Rozdělení zbylých budgetů SPS RS Feva na rok 2024: 

MHK předložil návrh rozdělení zbylých budgetů na rok 2024 pro SPS RS Feva: 

RS Feva 

  původní krácení 2. část celkem 

Křenková / Křenková 0 0 29,25 29,25 

Martan / Křížek 25 23,25 18 41,25 

Jeřábek / Krejza 25 23,25 25 48,25 

Němcová / Naxerová 25 23,25 18 41,25 

Celkem 160 
Návrh byl přijat (Pro: ŠN, KB, PK, PH, MH, PR, RT, JH, PP; Zdržel se: MHK, TM, JNK) 



 
 

 

7. Rozdělení zbylých budgetů SCM 29er na rok 2024: 

MHK předložil návrh rozdělení zbylých budgetů na rok 2024 pro SCM 29er: 

29er 

  původní krácení 2. část celkem 

Viščorová / Košťálová 42 39,06 30,94 70 

Winkler / Bezuška 42 39,06 30,94 70 

Lojková / Pelnář 42 39,06 30,94 70 

Celkem 210 
Návrh byl přijat (Pro: ŠN, KB, PK, PH, MH, PR, RT, JH, PP, TM, JNK; Zdržel se: MHK) 

 

8. Návrh na nominaci N. Sadílkové do ankety Juniorský sportovec roku České nadace 
sportovní reprezentace: 

ŠN předložil návrh na zařazení N. Sadílkové do ankety Juniorského sportovce roku ČNSR. 

Návrh byl přijat (Pro: ŠN, KB, PK, PH, MH, PR, RT, JH, PP, TM, JNK, MHK) 

 

9. Diskuze – společný IQfoil team dívky 

ŠN informoval o proběhlých telefonátech s reprezentantkami IQFoil a jejich rodiči. ČSJ nadále 
zůstává u budgetové podpory jednotlivých reprezentantů. SÚ došel k závěru, že vytvoření 
společného týmu musí vzejít od samotných reprezentantek, ale SÚ bude plně nápomocen při 
jednáních o vytvoření týmu a následném fungování týmu. SÚ vytvoření týmu se společným 
trenérem, alespoň pro část RD IQFoil dívky plně podporuje. 

 

10. Diskuze – SCM Wingfoil a sloučení týmů IQfoil a Wingfoil 

SÚ došel k závěru, že nyní není možné přiřadit do systému SCM disciplínu Wingfoil. SÚ podporuje 
myšlenku rozvoje tréninkového systému pro tuto disciplínu a povoluje trenérovi M. Hájkovi přibírat 
na akce vybrané závodníky disciplíny Wingfoil. Zodpovědnost za organizaci a průběh tréninků nese 
MH, tak aby nebyl narušený tréninkový proces SCM IQFoil ve všech ohledech s tím spojených 
(logistika, podpora na břehu, podpora na vod, atd.). 

 

Zapsal: Štěpán Novotný                     Na vědomí: KVS, KM, TMK 

 



Zápis z jednání Komise rozhodčích, Komise HZS a Komise měřičů a technických inspektorů  
Které se konalo v pondělí 11.11.2024 online  
 
Přítomni: Marek Pavlovský, Martin Soušek (11+12), Karel Luksch a Honza Tlášek (13), Honza Marian, Magda 
Soukupová (14+15), Petrr Háma, Kamil Kotek, Michal Štengl (16+17), Miloš Kormunda, Martin Srdínko, 
Radek Satranský (18+19), Milan Šorm, Richard Kafka, Baška Krejčiříková (20+21), Laďa Rozsypal (22+23), 
Jarda Kuřava Lukáš Vavrla (24), a mnoho dalších hostů 
 
(I-Informace, U-úkol, R-rozhodnutí) 
 

1) Společné pro všechny komise   

1a) Spolupráce s RO, lokální školení, praktický výcvik 
Očekáváme úzkou a dlouhodobou spolupráci s regionálními 
organizacemi. Praktický výcvik včetně lokálních školení bude 
primárně přes regiony (regionální organizace) 
Do budoucna se budu snažit, aby v jednotlivých komisích (rozhodčí 
a záchranáři) byl jeden člen z každého regionu. Nicméně jednání 
budou veřejná a bude k nim mít přístup každý člen ČSJ. 
Po jednání: 
Regionální organizace ÚST+LIB navrhuje nové členy do KR: Kamila 
Kotka (místo odstupujícího Petra Hámy) a do KHZS Michala Štengla 
(místo odstupujícího Jirky Petra). 
Poznámka: dle organizačního řádu členy komise jmenuje člen VV 
odpovědný za danou oblast, nicméně si moc vážím návrhů 
jednotlivých regionálních organizací. 
Petrovi Hámovi a Jirkovi Petrovi děkuji za odvedenou práci a přeji 
pevné zdraví! 
 

 
I 

 

1b) Centrálně školitelé a národní úroveň (např rozhodčí), online 
školení, směrnice, manuály, knihovna 
Dlouhodobý úkol Michal Žák (+ Vašek Brabec) 
Cílem je připravit základ knihovny do Třemošnice 

 
 
 
Ú  

 
 
 
M.Žák (+Brabec) připravit 
základ knihovny do 3.2025 

1c) MČR juniorů 
Pořádá YC Nechranice, 4 dny koncem srpna, 
Ředitel závodu Jirka Himmel, koordinátor za VV Martin Soušek 
Na tomto závodě můžeme uplatnit naše ideje a koncepty v praxi . 
Více podrobností pořešíme v Třemošnici 
 

 
I 

 

1d) Třemošnice 
Společně s rozhodčími a záchranáři. 
Víkend 15.-16.3.2025 
Více viz bod v sekci KR. 
 

 
I 

 

   

2) KMTI  
Proběhla krátká diskuse na téma rozdělení Měříc vs. Technický 
inspektor 

 
I 

 

2a) Měřič (klasické měření) 
Třídy Optimist, Cadet, Fireball, Raceboard, Finn, (Vaurien) .. 
Diskuse na téma „oprávněnost“ nákladů jako funkcionářů MČR – 
řešení: vytvoříme samostatnou položku v kapitole 23, navrhuji 
částku 25 tis. kč; čerpat můžeme jakkoliv (při jakémkoliv jiném 
závodě). 

 
 
Ú  

 
 
Pavlovský/Soušek prosadí 
při tvorbě rozpočtu 2025 



 

2b) Technický inspektor  
spolupracuje s pořadatelem, závodní komisí, protestní komisí, 
záchranou 
Výcvik inspektorů může probíhat v úzké spolupráci s rozhodčími a 
záchranáři, úkoly se mohou překrývat například: kontrola 
bezpečnostního vybavení a prvků, aktivní účast na bezpečnostním 
briefingu, předávání zkušenosti s třídovými pravidly, řešení 
technických protestů, organizace příjmu přihlášek k závodu... 
 

 
I 
 
I 

 

2c) Překlad Technických pravidel 
Chceme český překlad Technických pravidel? Respektive umí jej 
někdo zajistit? 
Z jednání nevyplynula jasná odpověď. 
 

  

2d) společné setkání Třemošnice 
Zvládneme společně? 
Závěr: výcvik technických inspektorů více přiblížíme KR, výcvik a 
předávání zkušeností měřičů zůstává samostatně. 
Nutné udělat samostatnou schůzku Měřičů. 
 

 
 
I 
 
Ú 

 
 
 
 
Lambl/Pavlovský svolá 
schůzku měřičů 

2e) rozpočet 
Čerpání rozpočtu 2024 - viz příloha 
Návrh rozpočtu 2025 – v podobném rozsahu 

  

   

3) komise HZS   

3a) lokální (regionální) školení 
Bude zajišťovat RO,   
Povinný + doporučený program školení je ve směrnici C96 
(Případné dotazy ohledně školení doporučuji Baškou Krejčiříkovou, 
která se ráda podělí o zkušenosti se školeními a výcvikem v Brně) 
 

 
I 

 

3b) centrální školení a výcvik  
Výcvik školitelů pro lokální školení, kurz u Sedláčka (Balic),  
Knihovna pro směrnice, manuály, návody – společně s KR (Michal 
Žák) 
Je plánována přednáška v rámci jachtařské akademie leden-únor 
2025 
Výcvik v rámci závodu (bezpečnostní brífing, setkání řidičů 
motorových člunů, kontroly bezpečnostních prvků..) -  dlouhodobý 
úkol pro celou KHZS 
 

 
I 
 
 
I 
 
I 

 

3c) Společné setkání Třemošnice 
V loňském roce se to podařilo, budeme pokračovat. Činnost 
rozhodčích a záchranářů je úzce propojená. 
 

 
I 

 

3d) rozpočet 
Čerpání rozpočtu 2024 – viz příloha 
Rozpočet 2025 – plánujeme zejména proškolení menší skupiny 
osob (8-16) u Sedláčka  

 
I 
Ú  

 
 
Pavlovský/Soušek 
zapracovat do rozpočtu ČSJ 

   

4) KR   

4a) překlad pravidel  
I 

 
 



Finalizujeme, velká díky týmu překladatelů: Vašek Brabec, Michal 
Žák, Honza Blahoňovský a Zdeněk Vykydal 
Před-tisková úprava Marcela Šormová 
Tisk leden-únor; obdobně jako před 4 lety. Nebudeme tisknout 
dodatky C+D+E. 
Tištěná verze – v roce 2021 jsme využili 240ks. 
Bude k dispozici elektronická verze ZPJ (word, epub), možná se 
podaří i aplikace Android/Apple 
Počet výtisků ZPJ pro rozhodčí bude určen po dohodě s VV (dle 
možností rozpočtu 2025) 
Pavlovský připraví klíč rozdělení podle regionů, národní rozhodčí 
obdrží každý 1 výtisk. Předání v Třemošnici, minimum poštou. 
Počet výtisků ZPJ pro e-shop určí VV (po konzultaci s ostatními 
komisemi) 

 
 
I 
 
 
Ú 
 
 
 
Ú  

 
 
 
 
 
Milan Šorm prověří 
možnost převedení ZPJ do 
aplikace Android/Apple 
 
Pavlovský připraví klíč 
rozdělení výtisků ZPJ 

4b) národní předpisy 
Návrh k projednání na VV ve čtvrtek, potřebujeme schválení World 
Sailing 
Diskuse zdravotní prohlídky a limity pojištění, byla jmenována 
pracovní skupina (Pavlovský, Vašík, Luksch, Brabec, Soušek, Šorm) 
 
Závěry pracovní skupiny: z národních předpisů vypustit povinnost 
lékařských prohlídek, je na pořadateli (zejména se týká VV pro 
jednotlivé závody MČR) rozhodnout, zda je pro nějaké závody 
vhodné prohlídky vyžadovat. 
 

 
 
 
 
 
Ú  

 
 
 
 
 
Pavlovský projednat na VV 

4c) školení nová pravidla online, lokální školení RO 
Online přednáška v rámci jachtařské akademie zřejmě nebude 
nutná. Michal Žák a Vašek Brabec připraví video (přednášku) 
ohledně změn pravidel (odhad 20 minut) 
Lokální školení: prosíme regiony, aby si naplánovali svá školení, 
jako školitele doporučuji Vaška (pro oblast Čechy) a Michala (pro 
oblast Morava/Slezsko). Nicméně o školiteli si rozhodne regionální 
organizace. 
 

  

4d) školení - vyhodnocení sezóny z pohledu národních rozhodčích 
Proběhne v Třemošnici 
 

 
I 

 

4e) jarní setkání Třemošnice 
Víkend 15.-16.3.2024 v Třemošnici (tradiční místo) 
Setkání uděláme společné: rozhodčí, záchranáři, pořadatelé, 
techničtí inspektoři. 
Předběžné počty zástupců byly součástí podkladů k tomuto 
jednání, avšak počty ještě upravíme. 
Proběhla živá diskuse na toto téma. Obavou je limitovaný počet 
míst. Výhoda je společné setkání, protože úkoly se u většiny 
účastníků překrývají. 
Rozhodneme do poloviny prosince, společně s upřesněním počtů 
pro jednotlivé regiony. 
Informace po jednání: Regionální organizace VYS+JMK uspořádá 
jednodenní školení (nebo setkání) pořadatelů, rozhodčích a 
záchranářů v Brně v sobotu 25.1.2025 
 

 
I 
 
 
I 
 
 
 
 
Ú  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Pavlovský připraví 
rozdělení míst v Třemošnici 
podle regionů (do poloviny 
prosince) 

4f) rozpočet 
Čerpání rozpočtu 2024  – viz příloha 
Rozpočet komise pro rok 2024 připraví Pavlovský a Soušek 

 
I 
Ú 

 
 



Pavlovský a Soušek připraví 
rozpočet komise pro rok 
2025 

 
 
 
Zapsal Marek Pavlovský, 2024-11-12,  
aktualizace 2024-11-29 
  



Příloha 1: čerpání rozpočtu 2024 KR (kapitola 21), KHZS (kapitola 23) a KMTI (kapitola 24)  
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